
Referat af afdelingsmøde hos Viby J afd. 11 

Tilmeldte: 30 

 

1. valg af dirigent: Charlotte 

valg af referent: Anni 

 

2. forretningsorden og dagsorden godkendt 

3. afdelingens beretning godkendt. 

4. budget og regnskab er godkendt. 

5. indkomne forslag: 

5.1 indekat- nedstemt med 16 stemmer for og 26 stemmer imod 

5.2 petanquebanen: forslag vedtaget. Bestyrelsen arbejder videre med forslaget 

5.3 Videoovervågning: det blev vedtaget at bestyrelsen undersøger om kældrene kan sikres bedre. Der opfordres 

dog til at dørene holdes lukkede og låst. 

5.4 Kontraspjæld i køkken og bad. Forslag sendt videre til driftteamet, som vil undersøge om en rensning af 

kanalerne kan gøre en forskel. 

5.5 Strømudtag på badeværelse. Det blev besluttet med 24 stemmer for og 12 stemmer imod, at hver enkelt kan 

søge Almenbo om lov til at en autoriseret el-installatør sætter et stik op evt. ved døren ud til bad. 

6.1 Dørtelefon. Det blev bestemt at bestyrelsen arbejder på en tidligere udskiftning, da de først er på budgettet i 

2031 

6.2 ekstra vaskemaskine. Det blev bestemt at bestyrelsen arbejder på at når en maskine går så meget i stykker at 

den ikke kan repareres, at den så bliver udskiftet med en større model. 

7.1 isolering af loft. Det blev bestemt at bestyrelsen arbejder på om der kan renoveres. 

7.2 fordøre.  De står til udskiftning i 2025 og forslaget frafalder. 

7.3 renovering af badeværelse. De er på budgettet for 2035 og forslaget frafalder. 

7.4 udskiftning af emhætter. Overgår til driftteamet, der undersøger om rensning af kanalen gør en forskel. 

7.5 hundeluftning forbudt. Det blev vedtaget at der skal flere skilte op.  

7.6 bord-bænkesæt. Driftteamet sørger for løbende udskiftning 

7.7 petanquebanen. Er drøftet og forslaget frafalder. 

7.8 flere busafgange. Forslagsstiller har taget kontakt til Midttrafik der ser på forslaget. 

8. Fibernet. Almenbo arbejder på en fælles løsning for alle afdelinger. 

6. valg af 1 medlem til afdelingsbestyrelsen: Charlotte modtager ikke genvalg. Bestyrelsen takker Charlotte for 

hendes engagement.  

Tanja og Lena stiller op til valg. 

1. valg endte med stemmelighed med 24 stemmer til hver. 

2. efter omvalg fik Tanja 26 stemmer og Lena 22 stemmer. Og Tanja er dermed valgt 

7. valg af suppleant til bestyrelsen: Jeanett er valgt 

8. eventuelt. Der blev debatteret vaskehus. Der bliver brugt for meget sæbe, der bliver ikke ryddet op, der 

bliver ikke fjernet tøj efter endt vask og folk gør ikke rent efter sig. 

 

 



rettelse til Almenbo´s hjemmeside: bestyrelsen holder møde 1. torsdag i lige mdr.  klokken. Dog er næste møde på 

hjemmesiden noteret til 8. august og det holder vi fast i.  

øvrig mødeplan: 

d. 3. oktober og 5. december. 

 

udlejning af festlokalet: e-mail – Almenbo.afdeling11@gmail.com 

kontaktperson: ikke vedtaget endnu 

 

indtil videre er jeg Anni Olesen formand, da den nye bestyrelse først mødes d. 8.august. 

 

 

Referent: Anni Olesen 

mailto:Almenbo.afdeling11@gmail.com

